
Protokoll fört vid styrelsesammanträde 
för Storsjöns Segelsällskap. 
Datum: 2008-06-02 
Plats: Klubbhuset. 

 
 

Närvarande: Eva Dadell Stickan Hedblom, Barry 
Smith, Michael Heen, Sven Wahlström  
Olle Ternström, Kjell Sundström, Lena Berglund. 
 
 

§1 Michael Heen öppnade styrelsesammanträdet. 
  

 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
 Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 
 
§3 Ekonomi 
 Diversa försäkrings och reparationskostnader under perioden, totalt c:a 30000:-

Avgiften till Alnö båtklubben är betald, kostnad 3000:-. Medlems inbetalnings-
kort har skickats ut tillsammans med Roderbladet.  

 
§4 Post 

 Kommunen har avslagit bidrags ansökning till nya varvet med bl.a. 
 förklaringen att det inte är kopplat till något ungdomsverksamhet. I övrigt var 
det mest reklam. 

  
§5 Rapporter 
 
  Nya varvet 

 Kjell berättade att varvsplanen håller på och jämnas till. Styrelsen beslutade att 
delegera åt varvsgruppen att utforma och attestera det nya varvs kontrakt och hy-
res avtal. Dessa skall utformas utifrån de beslut som togs på det extra årsmötet 
28 april.  
 
 

 Jolle 
• Träning pågår måndagar och torsdagar. 
• Sektionen har fått avslag när det gäller bidrag till RS Feva. 
• Det saknas en huvudledare till andra omgången ungdoms segelskola. Lena 

berättade att det finns c:a 9 lediga platser kvar. 
• Aktivitetskalendern finns i Roderbladet men inte på hemsidan. Eva ordnar 

med underlag till Stickan.   
 
Kölbåt 

Göran rapporterade att det var klart med instruktörer och båtar till vuxense-
gelskola. C55’or och 3 kölbåtar kommer att delta. Beslutat att annonsera om 
max 10 platser till ett pris av c:a 2500:-/deltagare för 5 veckokvällar och en 
helgdag, ansvarig Michael H. Målsättningen är att genomföra detta under 
V26. Styrelsen beslutade att en ersättning på 75:-/t skall utgå till instruktö-
rerna. 
 
 
 
 
 
   



Anläggning 
 
Buster är svetslagad men ej sjösatt. 
Olle poängterade att det finns 3st bojor som skulle kunna sättas ut och Kungs-
gårdsviken diskuterades som ett lämpligt ställe. 
El-mätaren på sjösättningskranen kommer att bytas ut mot en med fjäravläsning. 
Olle ser till att de kommer åt för att utföra arbetet. 
 
Ceremoni 
Pumpvaka genomfördes 31/5 med ett 25 tal glada deltagare. 
 
 

§6 Övriga Frågor 
Logga för Segelbåtensdag finns att beskåda på hemsidan. 
 

§7 Kvarstående frågor 
• Det är ej klart med inhägnad och uppläggningsplatser. Det finns inget ”plan 

B” och ett nej från kommunen skulle innebära stora bekymmer under som-
maren. 

• Beslutat att avstå vår plats i valberedning till Mellan Norrlands SF.  
• Punkten flytbryggorna kvarstår.  
 

§8 Tagna beslut  
• Varvsgrupp och varvkontrakt. 
• Annonsering vuxen segelskola. 
• Ersättning instruktörer. 
• Valberedning MNSF. 

 
 

§9 Avslutning. 
Ordförande avslutade sammanträdet. Deltagarna Michael för fikat. Nästa styrel-
sesammanträde är  den 1 sept kl.19:00 i klubbhuset.  

 
 
 
 
 
 __________________  __________________ 
 Michael Heen  Barry Smith 

Ordförande   Sekreterare 
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